

Title (en)

METHOD OF AND APPARATUS FOR ABRASIVE PEELING.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUM ABRASIVEN SCHÄLEN.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF D'EPLUCHAGE PAR ABRASION.

Publication

EP 0105259 A1 19840418 (EN)

Application

EP 82901647 A 19820409

Priority

US 8200446 W 19820409

Abstract (en)

[origin: WO8303525A1] An abrasive peeling apparatus comprising a cylindrical drum (11) having a removable abrasive lining formed of removable plates (39). The product is fed through an inlet (12) and transported through the rotating drum by an intermittently turning auger (29) to be expelled through an exit (14). The peel material passes around the plates to the annular passage (13) between the plates and the drum and is caused to migrate in the opposite direction from the product to be expelled through a second exit (56).

Abstract (fr)

Dispositif d'épluchage par abrasion comprenant un tambour cylindrique (11) possédant une chemise abrasive amovible composée de plaques amovibles (39). Le produit est introduit au travers d'un orifice d'admission (12) et transporté au travers du tambour rotatif au moyen d'une mèche hélicoïdale tournant par intermittence (29) pour être expulsé par une sortie (14). Le matériau à éplucher passe autour des plaques vers le passage annulaire (13) entre les plaques et le tambour et on provoque sa migration dans la direction opposée à celle du produit qui est expulsé par une deuxième sortie (58).

IPC 1-7

A23N 7/00

IPC 8 full level

A23N 7/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A23N 7/02 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE DE GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8303525 A1 19831027; AU 8458882 A 19831104; EP 0105259 A1 19840418

DOCDB simple family (application)

US 8200446 W 19820409; AU 8458882 A 19820409; EP 82901647 A 19820409